

## New Release - October 2024

GEN 24905	1 CD	Europe: Highprice
EAN: 4260036259056	Digipak	UK: £9.00
Label: GENUIN classics	Total Time: 71'33	US / Canada: Highprice
		Asia: Highprice



### Brahms on Flute

The three sonatas Op. 78, Op. 100 & Op. 108

---

**Alissa Rossius Dausgaard, Flute**  
**Gerhard Vielhaber, Piano**

Unique Selling Points: • Debut CD  
• First recording of Brahms' violin sonatas on flute  
• Own transcriptions by Alissa Rossius Dausgaard

## Tracklist

---

### Johannes Brahms (1833–1897)

- 01-03** Violin Sonata No. 1 in G major, Op. 78
- 04-06** Violin Sonata No. 2 in A major, Op. 100
- 07-10** Violin Sonata No. 3 in D minor, Op. 108
- 11** F-A-E Sonata, WoO 2 - Scherzo in C minor



## Brahms on Flute / GEN 24905

---

The young flutist Alissa Rossius Dausgaard presents her GENUIN debut album, featuring her own transcriptions of Johannes Brahms' violin sonatas for flute and piano. Alongside pianist Gerhard Vielhaber, she interprets these autumnal-romantic treasures with sensitivity and broad phrasing. The duo highlights the characters of the three sister works with great attention to detail – an exciting repertoire addition for musicians and audiences alike!

Die junge Flötistin Alissa Rossius Dausgaard legt in ihrem GENUIN-Debüt-Album ihre eigenen Bearbeitungen der Violinsonaten von Johannes Brahms für Flöte und Klavier vor. Gemeinsam mit dem Pianisten Gerhard Vielhaber interpretiert sie diese herbstlich-romantischen Kostbarkeiten mit Feinsinn und weiten Bögen: Das Duo arbeitet die Charaktere der drei Schwesterwerke mit einer großen Liebe zum Detail heraus – eine spannende Repertoire-Ergänzung für Musizierende und Publikum!